

(please scroll down for German version)

MOVES#69

The Dead Hands »This Garden Is haunted«

Musical performance

08. July 2014, 8:30pm

Dear Madam or Sir, dear Friends,

Image Movement is pleased to present an evening with The Dead Hands and Markus Rabe.

The Dead Hands is the musical outfit of Daniel Shandog and Ralph onFyre - formerly of *Stereo Satanics* fame. Their music could be described as a sort of semi-accoustic psychedelic rock, The Velvet Underground in mind, but through the lenses of Spacemen 3, and 39 Clocks.

A limited vinyl edition of their album »This Garden Is Haunted« sees a collaboration with artist **Markus Rabe**, labeled as *The Vinyl Art Projekt*. Rabe formed a square out of 100 blank record sleeves and painted a translucent scenery of nude female figures in pale-red water colour; which then resulted in 100 individual covers.

At Image Movement **The Dead Hands** will perform a concert in front of the remaining copies of this limited edition.

Admission is free. And please note, the event starts at 8:30pm.

.....
MOVES#69

The Dead Hands »This Garden Is Haunted«

Musical performance

08. Juli 2014, 20.30 Uhr

Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,

Wir freuen uns, The Dead Hands und Markus Rabe als Gäste bei Image Movement begrüßen zu dürfen.

The Dead Hands ist der Name des Musikprojekts von Daniel Shandog und Ralph onFyre - die zuvor bei *Stereo Satanics* spielten. Ihre Musik kann man als eine Art von Semi-akustischem Psychedelic Rock beschreiben, dabei The Velvet Underground im Sinne, aber durch die Brille von Spacemen 3 und 39 Clocks.

Für eine limitierte Vinylausgabe ihres Albums »This Garden Is Haunted« arbeiteten sie mit dem Künstler **Markus Rabe** zusammen – als *The Vinyl Art Projekt*. Rabe legte ein Quadrat aus hundert Blanko-Schallplattenkartons, das er in luzider Aquarelltechnik mit einer Szenerie weiblicher Akte in blass-roten Farbtönen bemalte; um es dann wieder in hundert individuelle Plattenhüllen zu teilen.

Bei Image Movement werden **The Dead Hands** ein Konzert vor einer Wand aus Schallplattencovern spielen – den restlichen Kopien der limitierten Edition.

Der Eintritt ist frei.

Bitte beachten Sie, unsere Veranstaltung beginnt um 20.30 Uhr.

[img.: Markus Rabe: *The Dead Hands »This Garden Is haunted«* (courtesy of the artists)]

.....
Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352
info@imagemovement.de | www.imagemovement.de